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G E W E S T  A N T W E R P E N  
 

Verslag van de algemene statutaire vergadering van zaterdag 02/10/2021 
 
 

Aanwezig clubs : B.C. Kapelse, B.C. De Leug, B.C. De Kern, B.C. West Side, B,C. Schil Dorp, B.C. 
         Lugo, B.C. Arena, B.C. De Deken, B.C. De Ploeg, K.B.C De Goeie Queue,  
                             B .C. De Middel, B.C. Hemiksem, D.B.C. Figuur 2600,  B.C. Mister 100 Lier,  
                    B.C. Op de Meir, B.C. Biljart World, B.C. Grobbendonkse, K.B.C. Real,  
          B.C. Zevenbergen, K.B.C. Krijt op Tijd, B.C. Daf, Masters BA, K.B. Biljartvrienden/Tu 
          B.C. De Coeck, T.B.A. Biljartpalace, B.C. Biljart Express, B.C. Nooit Volleerd,  
          B.C. Mollenhof 
Afwezige clubs : B.C. De Nieuwe Lantaarn, B.C. Den Eik, Billiard Promotion Team, B.C. Avenue, 
                           KWB Deurne, B.C. Den Engel, D.B.C. De Leug, K. B.C. Carambol, K.O.T. Goor,  
        B.C. Viroma, B.C. ‘t Kruishuis, B.C. Excelsior, B.C . St. Jozef, Meerlese Biljartclub, 
        KB.C. Krijt op Tijd, B.C. De Ster 
Verontschuldigd : B.C. De Noorderkempen, B.C. de Plakkers, B.C. De Kempen 
 
 
 

1. Opening door secretaris K. Adriaensen 
Bedankt alle clubs voor hun aanwezigheid en vraagt een minuut van ingetogen stilte voor de 
leden en familieleden die ons het afgelopen jaar zijn ontvallen.  Hoopt dat we na 2 ellendige 
seizoenen opnieuw een volledig seizoen kunnen volmaken. 
 

2. Nazicht van de aanwezigheden en gevolgmachtigden 
Er zijn 28 clubs aanwezig en 19 afwezig en 3 verontschuldigd. Op basis van de aanwezigheden 
zijn er 84 stemmen mogelijk.  Om verkozen te worden moet men dus 43 stemmen (1/2 + 1) 
behalen. 
 

3. Goedkeuring van de agenda 
De agenda wordt goedgekeurd. 
 

4. Verkiezing effectieve en bestuursleden 
Effectieve leden  
  Le Bruyn Danielle :   58 ja, 17 nee, 9 onthoudingen 
  De Bondt Andy        51 ja, 14 neen, 19 onthoudingen 
 



 

 

 

Bestuursleden : 
  Le Bruyn Danielle : 58 ja, 18 neen, 7 onthouding , 1 ongeldig 
  Van Eester Jozef    21 ja, 41 neen, 21 onthouding, 1 ongeldig 
  Van Loy Jozef         52 ja, 6 neen, 25 onthouding, 1 ongeldig 
            Verreyde Peter       69 ja, 4 neen, 10 onthouding  1 ongeldig 
 

5. Verslag gewestelijk sportbestuurder : 
Gezien het stopzetten van de competitie in oktober 2020 is er niet veel te vertellen.  Bedankt  
Marcel Van Mensel op wie de sportcommissie altijd kon rekenen voor PC Problemen en dit 
ondanks het feit dat Marcel ontslag heeft genomen als bestuurslid.  Louis gaf ook een toelichting 
bij de invoering van het nieuwe spelsysteem in de disciplines vrijspel, band en kader. Hij bedankt 
eveneens zijn adjunct sportbestuurders en district sportbestuurders 

6. Verslag van de jeugdvoorzitter 
Zie bijgevoegd verslag van Andy De Bondt 
 

7. Verslag verantwoordelijke arbitrage 
Juist zoals voor de sport is er hier niets te vermelden.  Luc Verkuringen wordt voorgesteld als 
CEB scheidsrechter 
 

8. Verslag penningmeester : 
Peter Truyts heeft ontslag genomen als penningmeester, doch heeft ons de afsluiting per 
30/08/2021 bezorgd.  Seizoen sloot af met een verlies van 3727,96 €.  De rekeningnazichters 
verzoeken om de penningmeester te ontlasten van zijn taak, vraag waarop de vergadering 
akkoord gaat.  
 

9. Toegevoegde punten 
Wat met spelen vrijspel, band en kader op synthetische lakens : gezien het feit dat er in vele 
lokalen synthetische  lakens liggen gaat de vergadering akkoord om het spelen van deze 
speelwijzen toe te laten op deze lakens  
Begroting nationaal seizoen 2021-2022 : nationaal verlaagt het lidgeld van 60,- € naar 43,- € 
maar tevens  worden de toelagen aan de gewesten afgeschaft. Hierdoor komt de werking van 
het gewest (op financieel vlak) in de problemen.  Vergadering gaat akkoord dat het minder te 
betalen lidgeld nationaal aangerekend wordt door het gewest op voorwaarde dat er ook een 
bedrag wordt gespendeerd voor de verbetering en/of vernieuwing van de website. 
Uitslag enquête : wat met de toekomst van de KBBB. Uitslag wijst uit dat 58% van de 
antwoorden voorstander is voor de oprichting van vlaamse VZW, indien dit niet mogelijk is onder 
de KBBB ; 
 
De secretaris bedankt iedereen voor hun aanwezigheid. 
 
Karel Adriaensen 
Gewestelijk secretaris        
 
 
 
   


